

TARİH: 09/01/2026
SAYI : 2026/02

2026 YILI SİGORTA PRİMİNE ESAS KAZANÇLARIN ALT VE ÜST SINIRLARI

Sosyal Güvenlik Kurumu Başkanlığının yayımladığı 07.01.2026 tarih ve 2026/2 sayılı Genelgesi ile 2026 yılı Asgari Ücret tutarına bağlı olarak; 01.01.2026 ile 31.12.2026 tarihleri arasında uygulanmak üzere; sigorta primine esas günlük ve aylık kazançların alt ve üst sınırlarında, yurt dışında geçen süreler ile hizmet borçlanmalarında, isteğe bağlı sigortalılar ve genel sağlık sigortalılarının ödeyecekleri primlerde dikkate alınacak tutarlar ile idari para cezalarında, geçici iş göremezlik, cenaze ve emzirme ödeneklerinde dikkate alınacak tutarlar belirlenmiştir.

Ayrıca SGK Genelgesinde, 01.01.2026 ile 31.12.2026 tarihleri arasında 4/a sigortalıların prime esas kazançlarında istisna tutulacak yemek parası, çocuk zammı ve aile zammı da açıklanmıştır.

Yemek Parası istisnası : 158,00-TL (Günlük)
Çocuk Zammı istisnası : 33.030,00 TL x %2=660,60-TL (Aylık)
Aile Zammı istisnası : 33.030,00 TL x %10=3.303,00-TL (Aylık)

tutarındaki kazançlar prime esas kazançta dahil edilmeyecektir.

EK: 07.01.2026 Tarih ve Sıra No:2 Genelge

Saygılarımızla

VİZYON GRUBU